
Bestyrelsesmødet den 08.01.25 for Fole Friskole og 
Naturbørnehave 
 

Fremmødte:  

Bestyrelse: Jørgen, Jeannett, Kia, Elin, Line, Ivan, Majbritt 

Ledelse: Anita, Brian  

Repræsentant for lærerne: Julie 

Referent:  

Afbud: 

Dagsorden:                                        Referat:                                                                                        B: 

Godkendelse af referat fra sidst 
og underskrift af dokumenter 

  
Tilføjelse til Dagsordenen: 
 
  

  

Siden sidst fra Skolen: 
 

Juleafslutning med god opbakning til gudstjenesten og 
bagefter stod FFV med æbleskiver, glögg mm.  
Der er skolefest i uge 6, som næste store arrangement.  
Der er kommet to nye til SFO’en. Ulla og Grethe. De 
varetager morgen og eftermiddag som faste 
deltidsstillinger.  
 

 

Siden sidst fra Børnehaven Børnehaven deltog i juleafslutningen i kirken med stor 
succes. Der har været bedsteforældredag med stor 
opbakning og også afholdt julefrokost, hvor børnene har 
haft en tallerken/mad med - der er god opbakning fra 
forældre og flotte anretninger. Børnehaven deltog i 
julemarked på Gram Slot, som en del af vores samarbejde. 
 
 

 

Siden sidst fra Formanden Tilmelding til landsmøde denne dag. 4 fra 
bestyrelse/ledelse. Anita og Brian spørger de ansatte og 
Kia spørger hos FFV. 
Nyt nøglesystem i Januar, Jørgen og Anita skal lige have 
afklaret hvad der er vigtigst her i Januar, før der tages 
beslutning om det endelige system. 

 

Nyt fra bygningsgruppen Huller lukkes når vejret er til det. 
Der sættes snarest en gruppe til udskiftning af køkken ift. 
det håndværksmæssige.  

 
 

Nyt fra FFV FFV har deltaget i juleafslutning og stået for Glögg og 
æbleskiver.  
 

 

Nyt fra Hallen Intet nyt.  
Nyt fra PR Der har været holdt møde før jul hvor der nu bliver lavet en 

masse PR på børnehaven - bl.a. en ny video med Brian,  



som fortæller om børnehaven og annoncerer at der er 3 
mdr. gratis til nye børn som meldes ind. 
 

Nyt fra Fondssøgningsprojekter Det er svært at få penge til et skolekøkken, som er på 
skolens grund og bag lås. Det bliver nemmere til en ny 
legeplads, da denne er frit tilgængelig for byen. 

 

Nyt fra den Busansvarlige Møde med Bus vedr. opdatering af ruter.  
   
Punkter fra sidste møde:    
Eventuelt   
Tilføjelser til årshjul Tilføj et årligt spørgeskema på årshjulet, så der laves 

tilfredshedsundersøgelse, som sendes ud til forældre i 
skole og børnehave årligt. 

 

Punkter til næste 
Bestyrelsesmøde 

  
Lukket Punkt  Spørgeskema   

 
………………………………………          …………………………………….                              

………………………………… 

Skoleleder Anita Bisgaard          Bestyrelsesformand Jørgen Langfrits         Næstformand Elin Oksen 

Jørgensen 

…………………………………..             ………………………………………                   

……………………………….. 

Bestyrelsesmedlem                    Bestyrelsesmedlem                             Bestyrelsesmedlem              

Ivan Sandberg                              Jeannett Mattrup                                 Kia Hundebøl 

 

………………………………….              …………………………………….. 

Bestyrelsesmedlem                    Bestyrelsesmedlem 

Majbrit Jensen                             Line Hauschildt  

 

 
 


